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Statement by the Embassy of the United States of America in Khartoum 

 
The U. S. Embassy in Khartoum is deeply troubled by the June 11 escape from Kobar Prison of the four men 
convicted and sentenced to death by a Sudanese court for the 2008 murders of U.S. Agency for International 
Development employees John Granville and Abdelrahman Abbas Rahama.  

 The embassy calls upon the Government of Sudan to use all means at its disposal to pursue and capture these 
convicted criminals.  It is essential that the rule of law be strictly upheld, and that justice be meted out in this 
case.       

The U.S. Embassy requests the Government of Sudan to initiate a thorough investigation of the circumstances 
surrounding this escape from one of Sudan’s most secure prisons.  We also call upon Sudanese law enforcement 
officials to prosecute, to the full extent of the law, any individuals or groups found complicit in the escape of 
these criminals.     

The U.S. Government closely followed the trial and sentencing of these men since the murders took place in 
Khartoum on January 1, 2008.  The U.S. Embassy reiterates its appreciation to the Government of Sudan for its 
efforts and cooperation in prosecuting and sentencing those who committed this heinous crime against an 
American diplomat and his Sudanese colleague.    
 
__________________________________________________________________________________________ 

2010،13يونيو   
 

 بيان  من سفارة الولابات المتحدة الامريكية فى الخرطوم

يونيو،  11بشأن فرار الاربعة رجال من سجن آوبر يوم  بالغ قلقهاسفارة الولايات المتحدة الامريكية فى الخرطوم عن  تعرب
جون  الدولية موظفى الوآالة الامريكية للتنميةادانتهم والحكم عليهم بالاعدام من قبل المحكمة السودانية لقتلهم  توالذين تم

.2008جرانفيل وعبدالرحمن عباس رحمة فى عام   
 

 تدعو السفارة  حكومة السودان لاستخدام آافة الوسائل المتاحة لملاحقة هؤلاء المجرمين المدانين والقبض عليهم إذ يجب
 التمسك بسيادة القانون وان يتم تطبيق العدالة فى هذه القضية. 

 
ظروف المحيطة بهذا الهروب من الفي إجراء تحقيق شامل في  ان تشرعتطلب سفارة الولايات المتحدة من حكومة السودان 

ينص عليه   عقوبة قصىبا -بمحاآمةنناشد المسؤولين بتنفيذ  القانون فى السودان آما . تأميناسجون السودان الأآثر  ىاحد
  .ي أفراد أو جماعات متواطئة في هروب هؤلاء المجرمينلأ -لقانونا
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القتل جريمة  وقوعمنذ وذلك  بشكل لصيق ،  لحكم على هؤلاء الرجال وصدور ا المحاآمة  الولايات المتحدةتابعت حكومة 
ملاحقة  ها وتعاونها فىجهودل لحكومة السودان هاتقديرالمتحدة  الولاياتتكرر سفارة . 2008 يناير 1في الخرطوم يوم 

.السوداني زميلهميرآي والا دبلوماسيالشنيعة ضد ال قاموا بارتكاب هذه الجريمة ومعاقبة أولئك الذين  
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